
Referat FAU-møte  

Dato: 27.11.2023

Til stede: Hege Lutsi, Olene Molde, Thomas Myhren, KrisGne Høiland, Øystein Rian, 
KjeGl Frøyland, Bjørn Jakob Wikøren, Trude Svanes, Øystein Holmen, Mari 
Rostrup Skogøy

Fraværende: BirgiSe Gilje Eikrem, Emma Løvås, Ellen Marie Haarr, Karianne Larsen, Irmelin 
Sætre

SAK 1 – Informasjon fra rektor

- Det har vært en fin høst 
- Avdelingsleder Peder Særheim er Glbake eSer fravær, men skal ut i pappapermisjon. 

Ledelsen må i den forbindelse omfordele oppgaver i ledelsen.  
- Noe feil med belysning ute, lysmaster som ikke fungerer, og i Gllegg lyspærer som ikke 

virker på utebelysning. DeSe er meldt inn.  
- Hei Verden fikk et innskudd på 35 000 kr. Lærere meldte at lengden på arrangementet kan 

kortes ned Gl 1,5t. 
- Elevundersøkelsen er gjennomført. Foreldreundersøkelsen er sendt ut. Tidligere har 

besvarelsen på foreldreundersøkelsen vært på rundt 50%. Håper på god svarprosent i år. 
Frist er før jul.  

- Innspill fra FAU Gl rektor: Kan skolen droppe lekser på Halloween?  
- Skjermfri uke. Skolen har et forslag om å gjennomføre deSe, for å ha et liS annet fokus i en 

uke. Det er ønske om at elevene også har skjermfri hjemme denne uka. 

SAK 2 – Informasjon fra SU/SMU

Saker som ble taS opp på møte med SU/SMU: 
- Hei verden 
- KanGne 
- Økning av matpenger på SFO. Det ble sGlt spørsmål fra FAU ved betaling for barn som har 

60% SFO-plass, men er på SFO hver dag. FAU-representant som er kontaktperson Gl SFO, tar 
deSe videre med skolen. 

- Hjertesoneaksjonen 
Se eget referat fra møtet med SU/SMU ved skolens hjemmeside.

SAK 3- Status komiteer

- Hei Verden – arrangementet gikk bra. Mulig liS mye kaker? Det ble taS opp at en bør ha et 
mer meSende alternaGv Gl kaker, for eksempel pizzaboller ol. Hver klasse bør ha et slikt 
alternaGv. Det var enighet i FAU om at arrangementet kan forkortes, og at 1,5 Gme er lenge 
nok. 

- Andre komiteer – Kommende arrangementer:  
               Bokvake. DeSe er det klassekontakter som har ansvar for, sammen med skolen.  
              Åpent hus våren 2024 blir i uke 12 
              17. mai-komiteen har første møte i januar 2024 
              FAU sin SFO-kontakt har sendt e-post Gl leder for SFO. De har vært i kontakt, men ikke fåS                
Gl noe møte enda. Saker som ønskes å ta opp fra FAU sin side er saken om matpenger og 
sGllingsprosent på SFO. (Se over i referatet).

SAK 4 - Økonomi



IngenGng nyS ang økonomi.  
Informasjon om at det står en naSeravnskonto med 15.000 kr. Disse er ikke øremerket.  

Leder i FAU har søkt om støSe fra Den Gule Banken Gl å pusse opp skolebiblioteket. Målet er å gjøre 
skolebiblioteket fint og hyggelig. 
Det kom et forslag om å ha åpent på skolebiblioteket på kveldsGd når det er skjermfri uke. Da kan 
elever møtes for å lese ev spille breSspill. 

SAK 5 - Eventuelt

- Foredrag våren: Vi går videre med to forslag: 
Familieteamet: FAU skal foreslå uke 17 
PoliGet: FAU foreslår uke 16 eller 17. PoliGet skulle komme Glbake med aktuell dato i Gdsrommet. 
Dersom Familieteamet eller PoliGet ikke går, går vi videre med forslaget om foredrag fra 
Læringsmiljøsenteret. Læringsmiljøsenteret er betalt foredrag, mens Familieteamet og PoliGet er 
graGs.  

- Skolebiblioteket: Se info over 

- Organisering av FAU: Det er oppreSet en arbeidsgruppe som skal se på deSe, og vurdere 
ulike innspill for organisering. Arbeidsgruppa består av Øystein Holmen, Trude Svanes, 
KrisGne Høiland og KjeGl Frøyland. Øystein Holmen kaller inn Gl møte i januar 2024. Planen 
er at det kun er nødvendig med eS møte.  

- FAU-leder på AustråS skole, Pernille Skogdal, har kontaktet FAU-kontakt ved Iglemyr med 
tanke på eventuelt samarbeid om naSeravn. Det ble opplyst i FAU om at det var et møte 
med barneskolene og ungdomsskolene på Hana- og AustråSområdet, skoleåret 2022/2023. 
Her kom det frem at ungdomsskolene skulle ta iniGaGv Gl naSeravnsamarbeid. Iglemyr har 
ikke hørt noe mer om saken eSer deSe. Hege Lutsi tar deSe videre med FAU-leder på 
AustråS skole.  

- Møteplan våren 2024: 29. januar, 4. mars, 29. april og 27. mai.  

- Nestleder: Mari Rostrup Skogøy går inn som nestleder for resten av skoleåret. 


